Course Outline for ESL 1 课程大纲
Dr. Chui, author of two English books available at Amazon.com 崔教授，博士
Course Title: ESL 1. 課程名稱：ESL 1。
Course Content: This course will study vowels and consonants, pronunciation of five groups of consonants and vowels, simple grammar, simple phrases and sentences, and simple vocabulary. 
課程內容：本課程將學習元音和輔音，五組輔音和元音的發音，簡單的語法，簡單的短語和句子，簡單的詞彙。
Course Objectives: At the end of the course, students will be able to pronounce simple English words, to say hundreds of simple phrases and sentences, and to master simple vocabulary. Use Google translate and dictionary effectively.
課程目標：在課程結束時，學生將能夠發音簡單的英語單詞，說出數百個簡單的短語和句子，並掌握簡單的詞彙。 有效地使用谷歌翻译和字典。
Criteria to Pass: The student must turn in all assignments and must turn in all assignments, one essay, and final exam.
通過標準：學生必須上交所有作業，並且必須上交所有作業、一篇論文和期末考試。
Pre-Requisite: The student must be willing to spend time to learn English. The course will be conducted in Mandarin and English. 

先決條件：學生必須願意花時間學習英語。 課程將以普通話和英語進行。
Websites:  http://esl.about.com/od/teachingbeginners/a/ab_beg_intro.htm, or equivalent.
Course Materials: 15-lines of English Vowels and Consonants; 学英文440句 in 5 pages, and 150 pages of English idioms.
課程材料：15行英語元音和輔音； 5頁學英語440句，150頁英語習語。
Essay Requirement: Write an essay on “Why I am a Christian” in Chinese between 500 to 1000 words. Copy the Chinese essay into www.translate.google.com. The translation is about 95% accurate. Make sure your name is on top of the essay. Send your essay in both Chinese and English to ckchui1@hotmail.com. 

作文要求：写一篇关于“为什么我是基督徒”的中文作文，字数在500到1000字之间。 將中文文章複製到 www.translate.google.com。 翻譯準確率約為 95%。 確保你的名字在文章的頂部。 將您的中英文作文發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 1: 2 lines of English Vowels, 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 1 and send it to ckchui1@hotmail.com.

第 1 週：2 行英語元音，20 行短句，2頁成語。 複製第一周的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 2: 2 lines of English Vowels, 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 2 and send it to ckchui1@hotmail.com.

第 2 週：2 行英文元音、20 行短句和 2 頁習語。 複製第 2 週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 3: 2 lines of English Vowels, 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 3 and send it to ckchui1@hotmail.com. 
第三週：2行英文元音，20行短句，2頁習語。 複製第 3 週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 4: 2 lines of English Vowels, 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 4 and send it to ckchui1@hotmail.com.

第 4 週：2 行英文元音、20 行短句和 2 頁習語。 複製第 4 週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 5: 2 lines of English Vowels, 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 5 and send it to ckchui1@hotmail.com.

第 5 週：2 行英文元音、20 行短句和 2 頁習語。 複製第5週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 6: 2 lines of English Vowels, 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 6 and send it to ckchui1@hotmail.com.

第 6 週：2 行英文元音、20 行短句和 2 頁習語。 複製第 6 週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 7: 2 lines of English Vowels, 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 7 and send it to ckchui1@hotmail.com. 
第 7 週：2 行英文元音、20 行短句和 2 頁習語。 複製第 7 週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 8: 1 lines of English Vowels, 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 8 and send it to ckchui1@hotmail.com. 
第8週：1行英文元音，20行短句，2頁習語。 複製第8週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com.
Week 9: 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 9 and send it to ckchui1@hotmail.com. The Chinese and English essay is due. 
第 9 週：20 行短句和 2 頁習語。 複製第 9 週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com. 中文和英文論文到期了。
Week 10: 20 lines of short sentences, and two pages of idioms. Copy the content of week 10 and send it to ckchui1@hotmail.com. Take open-book final exam. Send your final exam to ckchui1@hotmail.com.

第 10 週：40 行短句和 4 頁習語。 複製第 10 週的內容並發送至 ckchui1@hotmail.com. 參加開卷期末考試。 把你的期末考試寄給 ckchui1@hotmail.com.
Gradings: Essay 400 points. Exam 400 points. 10 home-works –400 points. Total points possible—1200 points.
評分：作文400分。 考試400分。 10 個家庭作業 – 400 分。 總分可能 - 1200 分。
